
PROTOKÓŁ Nr XIX/20 Z nadzwyczajnej Sesji
Rady Gminy Ciechanów w dniu 30 czerwca
2020 roku w lokalu Urzędu Gminy Ciechanów.

PROTOKÓŁ Nr XIX/20

Z nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ciechanów 
w dniu 30 czerwca 2020 roku w lokalu Urzędu 

Gminy Ciechanów.

W Sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15
radnych.

Ponadto udział w Sesji wzięli:

1. Pan Marek Kiwit – Wójt Gminy
2. Pani Katarzyna Krupińska – Sekretarz

Gminy
3. Pani Wioletta Kujawa – Skarbnik Gminy
4. Pan Adam Olszewski – Radca Prawny
5. Pani Ewelina Skiba - Młodszy referent ds. 

gospodarki odpadami komunalnymi i 
gospodarki energetycznej
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Przebiegobrad:

Obrady otworzył Pan Eugeniusz Olszewski –
Przewodniczący Rady Gminy Ciechanów.
Powitał wszystkich obecnych, oraz stwierdził
quorum władne do podejmowania
prawomocnych uchwał.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił
porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru

metody ustalenia opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi z
nieruchomości zamieszkałych na terenie
gminy oraz ustalenia stawki takiej opłaty.

3. Wolne wnioski i zapytania.
4. Odpowiedzi na pytania i wnioski.
5. Zamknięcie obrad.

Ad.2 Pani Ewelina Skiba przedstawiła projekt
uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami



komunalnymi z nieruchomości zamieszkałych
na terenie gminy oraz ustalenia stawki takiej
opłaty. Poinformowała, że zmianie ulega
wysokość stawek za gospodarowanie
odpadami komunalnymi, spowodowane 
znaczącym wzrostem ceny, którą Gmina
Ciechanów jest obowiązana płacić za odbiór i
zagospodarowanie odpadów komunalnych z
nieruchomości zamieszkałych na terenie
Gminy Ciechanów. Poinformowała również o
stawkach opłaty za gospodarowanie odpadami
w wysokości 18 zł miesięcznie od mieszkańca
oraz 54 zł miesięcznie od mieszkańca, który
nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów w
sposób selektywny.

Obecne dochody budżetu Gminy w oparciu o
obowiązujące stawki są niewystarczające do
pokrycia kosztów funkcjonowania systemu
gospodarki odpadami komunalnymi
powstałymi na terenie Gminy Ciechanów.
Zgodnie z założeniami ustawy o utrzymaniu
czystości i porządku w gminach ma być
systemem samofinansującym się zaś z
pobranych opłat za gospodarowanie odpadami



komunalnymi gmina pokrywa koszty
funkcjonowania systemu gospodarowania
odpadami komunalnymi, które obejmują
koszty:

- odbierania, transportu, zbierania, odzysku i
unieszkodliwiania odpadów komunalnych;

- tworzenia i utrzymania punktów
selektywnego zbierania odpadów
komunalnych;

- obsługi administracyjnej tego systemu;

- edukacji ekologicznej w zakresie
prawidłowego postępowania z odpadami
komunalnymi.

            W związku z powyższym w celu
zapewnienia środków na jego prawidłowe
funkcjonowanie konieczne jest pobieranie
takiej opłaty od mieszkańców, aby
wystarczyła ona na realizację całości zadania,
którym została obciążona gmina.

Pan Wójt poinformował, że 15 czerwca br.,
odbył się przetarg na odbiór odpadów.



Przedstawił również kwotę oferenta oraz
koszty związane z gospodarką odpadami.
Poinformował, że stawka 54 zł/os. Będzie
naliczana wówczas, gdy mieszkaniec nie
będzie prawidłowo segregował odpady. Dodał,
że gmina ma obowiązek przeprowadzania
kontroli i w sytuacji gdy PUK stwierdzi
niewłaściwą segregację, zostanie naliczona
przez wójta kara.

Radny Jezierski poinformował, że są oddzielne
worki do segregacji i do odpadów
zmieszanych. Mieszkańcy nie prawidłowo
segregują odpady, ponieważ przepisy są źle
sformułowane. Dodał, że podwyżka znów
uderza w mieszkańców, którzy płacą
systematycznie. W tym przypadku stawki
wzrosną o 80%. Zapytał, kiedy zaczną płacić
mieszkańcy, którzy tej opłaty nie uiszczają?

Pan Wójt odpowiedział, że dla dłużników są
wystawiane tytuły wykonawcze, jednak w
większości przypadków komornik nie ma z
czego potrącić zadłużenia.

Odnośnie segregacji, to faktycznie przepisy są



skomplikowane i jest problem z prawidłowym
segregowaniem śmieci.

Radny Petrykowski poinformował, że zbyt
dużo i często PUK dostarcza worków do
segregacji, które też zanieczyszczają
środowisko. Czy nie lepiej zakupić pojemniki
do

Segregacji? Zapytał w którym dziale jest ujęta
opłata, która wpływa za gospodarowanie
odpadami?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że w dziale
Ochrona środowiska.

Radny Petrykowski zapytał, co z karami, które
zostały nałożone za zbyt niskie odzyskiwanie
odpadów?

 

Pan Wójt odpowiedział, że kary zostały
odroczone i będą sukcesywnie odraczane.
Zarówno Gmina jak i PUK do tej pory nie
zapłacili żadnej kary.



Rada Gminy Ciechanów w głosowaniu jawnym
podjęła uchwałę w sprawie wyboru metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi z nieruchomości zamieszkałych
na terenie gminy oraz ustalenia stawki takiej
opłaty stosunkiem głosów:

Za – 12 głosów

Przeciw – 3

Ad.3 Wolne wnioski i zapytania.

Radny Nowakowski zwrócił się o dodatkowe
miejsce parkingowe dla niepełnosprawnych.

Ad.4

Ad.5 Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za przybycie i zamknął XIX Sesję
Rady Gminy Ciechanów.

 

  



Protokołowała                                                                 
   Przewodniczący Rady Gminy

  Małgorzata
Sochacka                                                        
Eugeniusz Olszewski

 

 


